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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej 

Protokół nr 15/23 

15 Posiedzenie odbyło się w dniu 29 sierpnia 2023r.  

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2023r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:06 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji w liczbie 4 osób – wg załączonej listy obecności. 

2. Pan Marcin Lemański – Komendant KPP Myszków.  

3. Pani Agnieszka Ludwig – dyrektor MOPS w Myszkowie.  

 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Elżbieta Doroszuk 

3. Andrzej Giewon 

4. Beata Jakubiec-Bartnik 

5. Norbert Jęczalik 

6. Jerzy Woszczyk 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

27.06.2023r. 

3. Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia stałych Komisji z dnia 4.07.2023r. 

4. Wysłuchanie informacji o problemie narkotykowym na terenie gminy. 

5. Informacja nt. realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za I półrocze 2023r. 

6. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

7. Sprawy różne. 

 

 

Do punktu 1. 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec - 

Bartnik. Powitała Państwa radnych. Przewodnicząca komisji poprosiła o potwierdzenie 

obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum. Stwierdziła prawomocność obrad. 

Przedstawiła porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia komisji wszyscy radni otrzymali. 

Zapytała, czy radni mają jakieś uwagi do porządku, czy wyrażają na to zgodę? Z uwagi na 

brak uwag poprosiła o zaopiniowanie porządku obrad.   

 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Jerzy Woszczyk 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik 

 

 

Do punktu 2. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

27.06.2023r. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec - Bartnik zapytała, czy radni mają uwagi do 

protokołu z dnia 27.06.2023r.? Z uwagi na brak uwag przewodnicząca zaproponowała 

głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

27.06.2023r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Jerzy Woszczyk 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik 

 

 

Do punktu 3. 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia stałych Komisji z dnia 4.07.2023r. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec - Bartnik zapytała, czy radni mają uwagi do 

protokołu z dnia 4.07.2023r.? Z uwagi na brak uwag przewodnicząca zaproponowała 

głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia stałych Komisji z dnia 4.07.2023r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Jerzy Woszczyk 

NIEOBECNI (2) 
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Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik 

 

Do punktu 4. 

Wysłuchanie informacji o problemie narkotykowym na terenie gminy. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik poprosiła Komendanta KPPw 

Myszkowie  p. Marcina Lemańskiego o przedstawienie informacji.  

Pan Marcin Lemański Komendant KPP w Myszkowie powiedział, że jeżeli chodzi o problem 

narkotykowy nie za wiele się zmienia. Na terenie miasta Myszkowa najczęściej po narkotyki 

sięgają osoby w przedziale wiekowym 18 – 50 lat. Najpopularniejsze narkotyki w Myszkowie 

to amfetamina, marihuana, tabletki extasy, jeżeli chodzi o dostępność to marihuana 

i amfetamina.  W tej chwili obserwujemy, że za 1 działkę amfetaminy jest sprzedawana za 

około 30,00 zł, marihuana około 45,00 zł, tabletki extasy około 20,00 zł za sztukę. Jeżeli 

chodzi o działanie sprawców nie za wiele się zmienia, są to osoby dosyć ostrożne, które 

starają się kamuflować swoje działania i ukrywać przed organami ścigania, wybierają 
odpowiednie miejsca do transakcji, są to takie miejsca, gdzie mogą obserwować, czy ktoś ich 

nie obserwuje, różnego rodzaju skwery, lasy itd. Dilerzy zazwyczaj nie sprzedają narkotyków 

osobom przygodnie poznanym, sprzedają osobą, które znają lub jeżeli mają osoby, które ktoś 
poleca, czyli żeby te transakcje z ich strony były jak najbardziej bezpieczne, często kontaktują 
się telefonicznie, chociaż teraz ten kontakt telefoniczny jest wypierany bardziej przez kontakt 

na portalach internetowych za pomocą różnego rodzaju komunikatorów, gdzie można 

w łatwiejszy sposób ukrywać takie rozmowy dotyczące narkotyków. Posługują się oczywiście 

slangiem narkotykowym, nawet jeżeli mielibyśmy treści takich rozmów zazwyczaj z nich dla 

normalnego śmiertelnika nie wynikają fakty, że rozmowa jest o narkotykach. Od początku 

roku zatrzymaliśmy 263 g amfetaminy, 140 g marihuany, 13 tabletek extasy, 16 roślin 

konopii indyjskich,  (…), 48 g substancji psychotropowej 2C-B, 7 szt. listków LSD. Nie są to 

bardzo duże ilości w tym roku, ostatnimi czasy tych narkotyków było więcej. Z jednej strony 

można by się cieszyć, że jest tego mniej, tylko czy faktycznie jest tego mniej, czy te sprawy, 

które prowadziliśmy w tym roku nie pozwoliły na zatrzymanie jakiejś tam wielkiej ilości. 

W tym roku przeprowadziliśmy 36 postępowań dotyczących spraw o narkotyki, w ubiegłym 

roku było 41, czyli poziom jest zbliżony. Przestępstw stwierdzonych w tym roku mamy 85, w 

tamtym roku było 71, czyny karalne nieletnich dot. przestępczości nieletnich, jeżeli chodzi o 

przestępczość narkotykową w tym roku 1 czyn, w ubiegłym roku też 1 czy. Nie 

odnotowujemy znaczącego problemu jeśli chodzi o nieletnich. Podejrzanych w tym roku, 

czyli osoby, którym zostały przedstawione zarzuty to 38, w tamtym roku w tym okresie było 

45, podejrzany nieletni 1 i osób tymczasowo aresztowanych w tym roku 6 dotyczących spraw 

narkotykowych, w tamtym roku było 2. Komendant KPP Myszków powiedział, że od wiosny 

ubiegłego roku KPP prowadziła dużą sprawę narkotykową jak na realia Myszkowa. 

W ramach tego postępowania KPP zatrzymała 10 dilerów narkotykowych terenu Myszkowa i 

nie tylko, osoba z terenu Zawiercia, Krakowa, Rudy Śląskiej. Do tej sprawy 5 podejrzanych 

zostało tymczasowo aresztowanych. Były tam poręczenia majątkowe stosowane, 1 osoba była 

poszukiwana listem gończym, ale już na dzisiaj jest zatrzymana i jest kolejna osoba, która jest 

umieszczona tam gdzie powinna być. W ramach tej sprawy zamieściliśmy 250 sztuk tabletek 

extasy, 606 g amfetaminy, 145 g marihuany, 7 listków LCD, 47 g innej substancji 

psychotropowej. W tym postępowaniu zostały przedstawione 52 zarzuty dotyczące handlu 

narkotykami, zabezpieczyliśmy mienie na poczet przyszłych kar w wysokości prawie 

50.000,00 zł. Sprawa była prowadzona cały rok, czyli część z tej statystyki część tych 
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narkotyków było statystycznie wprowadzonych na tamten rok, dlatego tutaj nie ma 

wszystkich ilości w tych danych, które dzisiaj przedstawiłem. To była duża sprawa, samo to 

widać po ilości zatrzymanych, ilości zarzutów. Trzymamy cały czas rękę na pulsie, 

wyeliminowaliśmy z rynku 10 dilerów. Jak na tak małe miasto to duża ilość, na pewno to 

wpływa na bezpieczeństwo i na zmniejszeniu problemu narkotyków. Wiadomo, że taka 

sprawa była poprzedzona bardzo mozolną i długą pracą operacyjną. Nie zabezpieczyliśmy 

jakiejś ogromnej ilości narkotyków w ramach tej sprawy, ale trochę ich było. Większym 

sukcesem jest to, że tyle osób dostało zarzuty, wiele osób zostało aresztowanych, więc to jest 

największy sukces tej sprawy i to była największa sprawa na przełomie tamtego i tego roku. 

Teraz zajmujemy się kolejnymi sprawami, są to sprawy które trwają, więc zobaczymy kiedy 

będzie kolejna realizacja.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że ten spadek może być 
powiązany z tym, że z tym, że skończyła się pandemia i dzieci mają wiele innych rozrywek 

niż siedzenie w domu i myślenie o głupotach. To, że jesteśmy małym miastem to jest też na 

naszą korzyść, że nie ma tu dyskotek żadnych, schadzek młodzieży, która kusi do złego. Jak 

na dzień dzisiejszy przedstawia się sytuacja szkół podstawowych, czy tam są jakieś 
zagrożenia. 

Pan Marcin Lemański Komendant KPP w Myszkowie powiedział, że jeden nieletni, ale nie 

związany ze szkołą. Nie mamy zbyt wiele, to są jakieś marginalne rzeczy, żebyśmy mieli 

informacje, że coś na terenie szkół się dzieje odnośnie narkotyków. Raczej nie, są jakieś inne 

różne zgłoszenia, zdarza się coś z alkoholem, wybryki chuligańskie, ale jeśli chodzi 

o narkotyki jest w miarę spokój. Mamy cały czas kontakt z pedagogami, nauczycielami, 

dyrektorami. Rozumiem, że wśród tych osób też tych informacji nie ma, bo gdyby były to 

jestem przekonany, że informacje by do nas trafiały, a nie trafiają. Z tego co wiemy jeśli 
chodzi o szkoły nie ma takiego problemu, z którym byśmy sobie nie mogli poradzić. 
Wiadomo, zawsze może się coś zdarzyć, trzeba o tego podchodzić realnie. Zdaję sobie 

sprawę, że to co się dzieje to nie zawsze o tym wiemy. Nie odnotowujemy znacznego 

problemu jeśli chodzi o szkoły.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że są z tego co wie szkoły 

są zamykane i jak są te kontrole to też wprowadza jakiś mechanizm bezpieczeństwa dzieci 

i też szkoły mamy małe, bo poza SP nr 5 to raczej te szkoły są wszystkie do ogarnięcia, bo 

jeżeli klasy są po 10 – 15 osób to nie ma możliwości, żeby nauczyciel tego nie wyłapał.     

Pan Marcin Lemański Komendant KPP w Myszkowie powiedział, że to są spadki, które 

oscylują jednak w podobnym poziomie, czyli ten problem był i jest na jakimś poziomie. 

Wydawałoby się, że problem został wyeliminowany, 10 liderów, którzy handlowali na terenie 

Myszkowa, to znacząca liczba jak na Myszków. Pomimo wszystko te sprawy się zdarzają, te 

narkotyki są jakieś popularne. Wiadomo, że dużym problemem jest, że jeżeli osoby, które 

rozprowadzają handlują. Pewnie nigdy nie uda nam się wyeliminować wszystkich tych, 

którzy na własny użytek korzystają z takich środków. Jeżeli chodzi o większość tych spraw 

tak to wygląda u nas, mam porównanie, bo widzę statystyki dużych miast, czy biuletyny 

dzienne, gdzie ważniejsze sprawy są opisywane, co się na terenie województwa podziało. 

W innych miastach są takie informacje, że jeżeli chodzi o zatrzymania to zazwyczaj 

podawane są w kilogramach, czy co najmniej w ilościach co najmniej kilkaset gram. U nas są 
to sprawy rzadkie, gdzie zatrzymamy kilkaset gram, pół kilo, to są sprawy jedna, dwie w roku 

zazwyczaj, a tak naprawdę 90% to są zatrzymania osób, które posiadają pół grama, gram, 

2 gramy, 3 gramy, to są takie ilości. To są takie ilości, jakby na użytek dzisiaj, teraz, jakiejś 
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imprezy, podejrzewam, że to będzie, nie uda nam się tego wyeliminować, natomiast 

walczymy z tym problemem i staramy się rozliczać jak największą ilość osób, jeżeli chodzi 

o posiadanie, czy zażywanie narkotyków.            

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że z tego co pan 

Komendant mówi to rocznikowo między 18, a 50 rokiem życia. Przerażające jest to, że ludzie 

dorośli nie radzą sobie ze stresami albo uciekają w jakieś inne atrakcje. Bardzo mnie cieszy, 

że dzieci są bardziej dopilnowane przez rodziców i mają inne zajęcia, a dorośli mogą się 
zaopatrywać poza Myszkowem.   

Pan Marcin Lemański Komendant KPP w Myszkowie powiedział, że jeżeli chodzi o dzieci, 

tam myśli i ma taką nadzieję, że tak jest, że wiele daje nam profilaktyka, która jest w szkole. 

Dzieci są pod opieką specjalistów i zajęcia z pedagogami, nauczycielami przynoszą też efekt, 

że jesteśmy w stanie dzieciom wpoić, że jest to niebezpieczne. Osoby dorosłe nie są objęte 

programami profilaktycznymi. Narkotyki kosztują, więc osoby, które zażywają są to osoby, 

które mają wysoki status społeczny.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy jeżeli chodzi o kasetki do 

badań testów narkotyków, czy Komenda jest zaopatrzona na dzień dzisiejszy? 

Pan Marcin Lemański Komendant KPP w Myszkowie powiedział, że był problem kilka 

miesięcy, ale od razu podjęliśmy rozmowy z Urzędem Miasta. Mieliśmy mały przestój 

w dostawach, bardziej chodzi o kwestie przetargowe. Nie sprawdziłem na chwilę obecną, ile 

mamy, ale nie jest to problem. Chciałbym podziękować przede wszystkim Miastu, że 

możemy liczyć jeśli chodzi o kasety, każda nasza prośba spotyka się od razu z realizacją.   

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy radni mają jeszcze pytania 

do Komendanta Policji? 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk podziękował Komendantowi za to, że 

poświęcił swój czas, a nie pracuje w tym budynku. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że nie przypomina sobie, 

żeby Komendant odkąd jest Komendantem, żeby nie był na Komisji.  

Pan Marcin Lemański Komendant KPP w Myszkowie podziękował za zaproszenie, 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, żeby Komendant zgłaszał 

problemy z kasetkami albo z czymś innym.  

  

Do punktu 5.  

Informacja nt. realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za I półrocze 2023r. 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik poprosiła panią dyrektor MOPS 

w Myszkowie o przedstawienie informacji. 
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W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie potwierdziła słowa Komendanta, że 

faktycznie jak MOPS robi diagnozę problemów społecznych wiedza i świadomość dzieci 

w szkołach jest większa. Teraz będzie kolejna diagnoza w przyszłym roku. Samo 

zainteresowanie środkami odurzającymi jest znacznie mniejsze niż było przy kolejnym 

badaniu i też z Poradni Leczenia Uzależnień wiemy, że trzy osoby skorzystały z terapii 

odwykowej od narkotyków i były to osoby pomiędzy 39, a 45 rokiem życia, mężczyźni. Nie 

pokazuje nam się problem uzależnienia od środków odurzających ani w Niebieskich Kartach, 

ani w asystę Dużej Rodziny jeżeli chodzi o nieletnich. Teraz mamy świeżo założoną 
Niebieską Kartę, osoba dorosła ma ten problem i będzie Zespół pracował, żeby zachęcili do 

terapii.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, ile MOPS ma Niebieskich Kart 

na dzień dzisiejszy?  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy 

jest około 50 Niebieskich Kart. Teraz w czerwcu zmieniły się przepisy, które narzuciły bardzo 

dużo nowych obowiązków, narzuciły terminy jeśli chodzi o postępowanie. Obserwując od 

jakiegoś czasu to są bardzo trudne sytuacje życiowe. To nie jest tak, że ten problem 

Niebieskich Kart całkowicie ustąpił, ale jest tego niewiele, pojawia się więcej przemocy 

psychicznej i ekonomicznej. Mamy coraz więcej Niebieskich Kart, patrząc na to co 

powiedział pan Komendant te nasze obserwacje są w pełnym zakresie bardzo spójne, bo to są 
Niebieskie Karty w rodzinach bardzo wysoko funkcjonujących. Jest też inna świadomość 
prawna tych osób, także ta praca z tymi osobami jest trudniejsza i bardziej wymagająca od 

członków Zespołu, przede wszystkim wiedzy i przygotowania tych osób, ale jakby to 

poczucie świadomości powoduje, że jest bardzo duży opór do współpracy i chęci współpracy 

z członkami Zespołu. Niebieskie Karty zaczynają być trudne do pracy z rodziną. Odnośnie 

Gminnego Programu, kierunki obejmujące zadania Gminnego Programu nie zmieniły się 
w ustawie, I półrocze patrząc mam wrażenie, że ono było takie bardziej okrojone, jeśli chodzi 

o działanie, że więcej tych działań będzie w II półroczu. Część zadań już rozpoczęliśmy, bo 

oprócz tych standardowych, czyli dyżurów i kontaktów ze specjalistami, które są 
w Abstynenckim Stowarzyszeniu „Jedność” była pierwsza próba szkolenia nauczycieli do 

prowadzenia programu rekomendowanego Unplugged, II taka edycja będzie dla pozostałych 

pracowników różnych jednostek gminnych i dla nauczycieli, którzy nie zdążyli być na tym 

szkoleniu. Będzie w październiku albo we wrześniu, w zależności od tego kiedy pani trener 

powie, że ma czas. Odbyły się też warsztaty w ramach programu profilaktycznego Tato.net. 

Nie było oczekiwanej przez nas liczby osób, ale te osoby, które wzięły udział, warsztat się 
podobał. Jest zainteresowanie jednej ze szkół, żeby zrobić taki warsztat u siebie dla ojców 

tylko z tej szkoły. Jeżeli pani dyrektor będzie nadal zainteresowana to pomożemy 

w organizacji i finansowaniu tego warsztatu.  Wydatki są jak najbardziej standardowe oprócz 

tych, które teraz mamy, kolejny element nowy się pojawił. W ubiegłym roku przeszkoliłyśmy 

nauczycieli i pedagogów odnośnie programu profilaktycznego dla dzieci młodszych 

Przyjaciele Zippiego, w tym roku jest dla dzieci starszych. Przed nami bardzo szerokie 

warsztaty profilaktyczne, wrzesień, październik dla klas VII-VIII z zakresu przeciwdziałania 

narkomanii, natomiast dla klas III-VI z zakresu uzależnień behawioralnych z naciskiem na 

energetyki, które zaczynają być bardzo niebezpieczne i bardzo wcześnie dzieci zaczynają 
z tego korzystać.         
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Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy radni mają jakieś pytania? 

Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, kto prowadzi szkolenie z zakresu Unplugged?  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że nie pamięta nazwiska.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że wie, ale czy to jakiś Ośrodek. Przyjaciele 

Zippiego to Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli? Czy to jest stowarzyszenie, czy to jest jakaś 
firma?  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że Pani jest na pewno 

zatrudniona w jakiejś jednostce oświatowej, dlatego że czekamy teraz na Jej powrót do pracy.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, z jakiego miasta?  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że Będzin albo 

Sosnowiec, z Zagłębia. Pani dała najkorzystniejszą cenę za to szkolenie.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, czy MOPS robił jakieś zapytanie o cenę?  

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tak. Rozrzut 

cenowy by bardzo duży, a tutaj Pani dała taką cenę, że możemy zorganizować dwie edycje.  

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że ta cena 3.214,00 zł to jest jedna grupa? 

 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że za jedną grupę, to 

była jedna edycja.  

Radna p. Elżbieta Doroszuk zwróciła się z prośbą o przygotowanie na następną Komisję listę, 
w jakich szkołach są przeszkoleni nauczyciele? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że na pewno w tej 

pierwszej edycji nie była przeszkolona SP nr 5 i pani dyrektor zaraz po tym poprosiła, żeby 

dla nich miejsca w tej II edycji.   

Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, czy w pozostałych szkołach poza SP nr 5. 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że z tego co wie,  może 

nie ze wszystkich szkół po dwie osoby tak jak było planowane, ale na pewno 1 osoba z każdej 

szkoły, a ze SP nr 5 nie było nikogo. Potwierdziłam, że jak najbardziej jak będziemy znać 
termin to poinformujemy i będą. W tej drugiej edycji będą też Panie ze Świetlicy 

Środowiskowej, pani dyrektor MDK też chciała, żeby chociaż jedną osobę przeszkolić, 
z Biblioteki również jedną osobę, żeby elementy programu można było realizować w ramach 

zajęć, które są prowadzone z dziećmi.   

Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że bardzo jest zadowolona, że te elementy 

profilaktyki pojawią się również w MDK, że wszystkie szkoły są ogarnięte tym programem.  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że jest umówiona ze 

szkołami, bo we wrześniu będziemy mieć takie szkolenie typowo dla Zespołu 
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Interdyscyplinarnego pod kątem prawnym po zmianie przepisów z ustawy. Jesteśmy 

umówione z dyrektorami szkół po to, żeby przekazać to co będzie dotyczyło oświaty, bo 

wiadomo, że tych zadań będą miały trochę więcej. Miałyśmy też spotkanie w czerwcu ze 

wszystkimi dyrektorami szkół i przedszkoli, była przewodnicząca Zespołu 

Interdyscyplinarnego na tym spotkaniu, poinformowałyśmy o możliwości wprowadzenia 

takiej polityki bezpieczeństwa dzieci na terenie szkoły, ale przekazałyśmy też dostęp do 

platformy Fundacja „Dajemy dzieciom siłę”, tam jest taka duża platforma edukacyjna, gdzie 

można skorzystać z różnych tematów szkoleń, konferencji on – line, gotowych scenariuszy 

lekcji i wiem, że zainteresowanie było, bo mieliśmy sporo zapytań dokładnie 

o funkcjonowanie platformy z przedszkoli.     

Radna p. Elżbieta Doroszuk powiedziała, że pani dyrektor mówiła o bardzo ciekawym 

projekcie Tato.net, że nie było pełnego zainteresowania, bo to jest coś nowego i myślę, że 

warto dalej kontynuować, tym bardziej, że zainteresowała się tym jakaś szkoła. Na początku 

jest niełatwo, bo rzeczywiście program skierowany był do ojców.  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała samokrytycznie, że 

MOPS nie do końca dobrze wymyślił grupę docelową. 

Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, kto był na tych warsztatach? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że planem MOPS było, 

żeby w warsztatach wzięli udział ojcowie dzieci, które są objęte asystenturą rodziny. 

Wiadomo, że są to rodziny dysfunkcyjne, są zainteresowane problemami dzieci, natomiast 

tematyka i zakres bardziej dotyczył ojców świadomych roli, którą mają w rodzinie i chcących, 

żeby ta rola była pełniona znacznie lepiej. Było dwóch ojców z asystentury, ale ze 

spostrzeżenia naszej Pani asystent, oni nie do końca zrozumieli intencje tych warsztatów. 

Natomiast Ci ojcowie, którzy byli z rodzin powiedzmy prawidłowo funkcjonujących, 

rzeczywiście ten warsztat im się podobał. Tutaj faktycznie pani dyrektor SP nr 2 podtrzymała, 

że jest zainteresowana przeprowadzeniem warsztatów na swoim terenie. Powiedziałyśmy, że 

jeżeli tylko będzie zainteresowanie pomożemy w zorganizowaniu i finansowaniu tego 

warsztatu dla ojców ze SP nr 2.  

Radna p. Elżbieta Doroszuk poprosiła, żeby o to dbać, bo istotnie jak się to zadzieje w SP nr 2 

to może inne szkoły. To jest program profilaktyczny typowo skierowany do ojców 

świadomych, ale dzięki temu, że świadomość wzrasta to będziemy mieć może mniej 

problemów alkoholowych, czy narkotycznych. 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że jeżeli ojciec będzie 

wiedział w jaki sposób spędzić z dzieckiem atrakcyjnie czas to będzie to wartość dla obu 

stron.         

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że dziwi się, że SP nr 5, 

największa szkoła, mogłoby się wydawać, że największe problemy tam mogą być 
z narkotykami, największa liczba nauczycieli zatrudnionych i ani jeden nauczyciel nie 

przeszkolony. Tutaj na problemy alkoholowe jest zabezpieczone 1.100.000,00 zł. Czy ta 

Świetlica na terenie SP nr 3 jeszcze funkcjonuje i czy ona jest opłacana z tych pieniędzy?  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tak.  
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Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że tutaj jest napisane, że 

233.852,00 zł na stowarzyszenia, czy w tym jest te 150.000,00 zł alkoholowe? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tak.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, czyli 83.000,00 zł na 

pozostałe stowarzyszenia jeszcze były.  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że wydaje się Jej, że 

w Gminnym Programie było 150.000,00 zł zabezpieczone na konkurs na stowarzyszeń. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że tylko alkoholowych. 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że tak.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że tutaj jest napisane, że 

230.000,00 zł było wydane na stowarzyszenia.  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie wyjaśniła, że to łącznie, bo to 

233.000,00 zł to było wspomaganie działalności instytucji stowarzyszeń wydatkowanych 

w I półroczu oraz osób fizycznych, w tym 150.000,00 zł było na stowarzyszenia, pozostała 

kwota była dla MiPBP, MDK i MOSiR.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, co ma MOSiR, MDK 

z problemem alkoholowym?  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie wyjaśniła, że te pieniądze są głównie 

przeznaczone na zajęcia pozalekcyjne w MOSiR i MDK.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała o Bibliotekę. 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie powiedziała, że Biblioteka 

organizowała takie zajęcia dla dzieci tzw. bajki terapeutyczne, czyli to są bajki, gdzie Panie 

rozmawiały, analizowały, to jest taka forma pracy nad emocjami.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, jaka to była kwota? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tam była kwota 

wydatkowana 9.000,00 zł.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, a na MOSiR i MDK? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że nie ma oddzielnie 

na MOSiR i MDK, ale około 40.000,00 zł.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, jak się ma do tego MDK, że 

jest zamknięty i tam nie ma żadnych zajęć? Czy kwota 40.000,00 zł jest w plenerze, gdzie one 

są wykorzystywane? 
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Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że to I półrocze, nie 

wie jak będzie od września, ale w I półroczu tam do pewnego momentu zajęcia były, bo te 

sale były. Część sal zajęciowych była czynna.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik poprosiła o protokół, jakie tam były 

zajęcia i jakie kwoty na nie były. Przewodnicząca komisji zapytała, czy radni mają jeszcze 

jakieś pytania?  

Radna p. Elżbieta Doroszuk zwróciła się z prośba do pani dyrektor MOPS, bo rozumie, że 

Pani ma nadzór merytoryczny nad wydatkowaniem tych pieniędzy wydatkowanych w MDK 

i MOSiR. Radna ponowiła prośbę, żeby w ramach tych zajęć, które się dzieją w MDK, czy na 

MOSiR konieczne były przynajmniej elementy programów profilaktycznych. Bo jeśli te 

pieniądze będą tylko przekazywane na zajęcia, kulturalne, sportowe, które tam robią to 

w żaden sposób nie jesteśmy w stanie tych pieniędzy przeznaczać na tego typu działalność.   

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że na pewno 

w ubiegłym roku były przeprowadzone zajęcia przynajmniej w MDK i MDK zawsze prosi, 

bo oni wcześniej już w ramach swoich zajęć niezależnie od Gminnego Programu realizowali 

elementy Przyjaciół Zippiego, zajęcia dla najmłodszych. Dlatego też Pani dyrektor zależy na 

szkoleniu Unplugged. Ci, którzy tam będą prowadzili zajęcia, czy pracownik MDK miał 

uprawnienia do prowadzenia tego programu, który elementy w planach i zajęcia 

pozalekcyjne.    

Radna p. Elżbieta Doroszuk poprosiła, żeby zobowiązać panią dyrektor MDK i pana 

dyrektora MOSiR, żeby to było w praktyce realizowane, nie tylko, że instruktor jest 

przeszkolony. Rzeczywiście musimy czuwać nad tym, żeby te pieniądze były prawidłowo 

wydatkowane.   

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, ile kosztuje utrzymanie tej 

Świetlicy w SP nr 3?  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że pełne utrzymanie 

Świetlicy to jest ponad 200.000,00 zł rocznie, około 230.000,00 zł.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy w wakacje Świetlica nie 

działa? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że Świetlica działa 

w wakacje, normalnie działa, oni nie są placówką oświatową przez całe wakacje, tak samo 

ferie zimowe, Świetlica jest czynna. Bardzo aktywnie działała teraz w wakacje, można 

zobaczyć profil na Facebooku, aktywnie biorą udział. Jest bardzo szeroki wachlarz zajęć 
z bardzo dużą korzyścią dla dzieci.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jerzy Woszczyk dodał, że dzieci jeszcze mają posiłki. 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tak.   

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy te programy, które są 
w szkołach kosztują 751.000,00 zł rocznie, czy to za pół roku jest? Tu wchodzi chyba też 
Świetlica, bo tu jest profilaktyka działalności informacyjnej edukacji na rzecz dożywiania 
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dzieci uczestniczących w pozalekcyjnym programie i tu jest jakaś kwota 751.000,00 zł.  To 

jest str. 4, kierunek III obejmuje różne formy i rodzaje realizacji Zachowaj trzeźwy umysł.  

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tutaj mamy 

wydatki za pół roku 337.272,00 zł. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że to jest około 60.000,00 

zł na miesiąc. To są bardzo duże pieniądze w tym dziale do wydatkowania.   

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że jeżeli chodzi 

o koszt Świetlicy w I półroczu to jest 81.000,00 zł, to jest wyższa kwota, dlatego że 

w I półroczu to są wydatki np. trzynastka dla pracowników, one wynikają z organizacji 

wydatków.   

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, ile dzieci korzysta ze Świetlicy 

Środowiskowej? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że Świetlica jest 

przewidziana na 30 dzieci, natomiast średniorocznie korzysta ponad 40.  

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, ilu jest pracowników 

Świetlicy? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że trzech. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy na pełnym etacie? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że tak. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy radni mają jeszcze jakieś 
pytania. Z uwagi na brak pytań zaproponowała przejście do omawiania kolejnego tematu.    

Do punktu 6. 

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

1/ Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego.  

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, jak do tej pory się to 

odbywało? 

Pani Agnieszka Ludwig dyrektor MOPS w Myszkowie odpowiedziała, że dokładnie tak samo 

tylko zmieniła się ustawa, która mówi nam o przeciwdziałaniu przemocy nie niedomowej, a 

w rodzinie. Niuans polega na tym, że przedtem jeżeli sprawca był osobno to nie mogliśmy 

założyć Niebieskiej Karty, bo nie było przemocy w danym domu, natomiast w tej chwili jest 

też możliwość prowadzenia tej procedury w przypadku partnerów małżonków, którzy 

mieszkają osobno, a przemoc występuje i mamy już takie przypadki. Zmieniły się terminy 

rozpoczynania procedury, znacznie się skróciły i oprócz tego zmienił się trochę skład 
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nazewnictwo. Przedtem były grupy robocze, teraz powoływane w różnej konfiguracji, 

natomiast teraz wiadomo, że w grupie roboczej musi brać udział pracownik socjalny 

i policjant. Jest też inna nazwa, bo to my nazywaliśmy grupą roboczą, natomiast teraz jest to 

grupa diagnostyczno - pomocowa. Praktycznie pozostały też trochę podzielone kompetencje, 

że policja ma pracować ze sprawcą, pracownik socjalny z osobą doznającą przemocy i to się 
wiąże. Porozumienia, powołania i zarządzenie Burmistrza wszystko to zostaje tak samo tylko 

zmienia nam się nazewnictwo, a wszystkie te czynności musimy w tym momencie wykonać 
od nowa, czyli najpierw przyjąć uchwałę, potem wystąpić do wszystkich podmiotów, które 

muszą mieć swoich uczestników w zespole, żeby wytypowały osoby. Musimy zawrzeć 
porozumienia, dopiero wtedy Burmistrz podpisze zarządzenie o powołaniu Zespołu 

Interdyscyplinarnego i praca się będzie toczyć dalej. To znaczy ona się toczy, pewne 

elementy już wdrożyliśmy, jeżeli chodzi o nazewnictwo, natomiast tych formalności musimy 

też dokonać. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy radni mają jakieś pytania 

do przedstawionego projektu uchwały? Z uwagi na brak pytań poprosiła o zaopiniowanie 

projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Jerzy Woszczyk 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik 

 

 

Do punktu 7. 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik poprosiła o obecność na Komisji 

p. Grażyny Łękarskiej i p. Cybula. Z uwagi na nieobecność kierownika i pracownika 

wydziału IM przewodnicząca komisja złożyła wniosek formalny o przygotowanie materiałów 

dotyczących budowy bieżni i boiska sportowego, całego planu budowy oraz aneksy 

z uzasadnieniem, dlaczego zostały powydłużane. Prośbę swą motywuje i obawiam się, iż są 
źle wydawane środki publiczne i nie naliczane kary na wybranych przedsiębiorców. To jest 

utrudnianie pracy radnych, skoro jesteśmy lekceważeni i to nie jest pierwsza Komisja. 

Będziemy kończyć komisję po 5 minutach, a pytania zadawać na sesji, łącznie 

z pracownikami.  Przewodnicząca komisji poprosiła o głosowanie wniosku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja wnioskuje o przygotowanie materiałów dotyczących budowy bieżni i boiska 

sportowego przy ul. Pułaskiego 13 b w Myszkowie (planu budowy wraz z aneksami), 

wnioskodawca: radna p. Beata Jakubiec - Bartnik.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Beata Jakubiec-Bartnik, Jerzy Woszczyk 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Balwierz, Norbert Jęczalik 

 

 

Przewodnicząca komisji p. Beata Jakubiec – Bartnik z uwagi na brak zgłoszeń w sprawach 

różnych zamknęła posiedzenie komisji.  

 

  

Przewodnicząca komisji  

 

Beata Jakubiec – Bartnik  

  

 

Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


